
 

 

Conceptverslag Algemeen Bestuur VRG 
 
Datum: 7 december 2023 
Tijd:  10:30 – 12:00 uur 
Locatie: VRG, Oude Meldkamer, Sontweg 10, Groningen  
 
Aanwezig:  de heren Schuiling (voorzitter), Bolding, Castelein, Smilda, Hoogendoorn, Knoop, 

Koopman, Kuin, Reda, Sloots, Van der Tuuk,  Velema, Verlind, Weerkamp en de 
dames Korthuis, Mansveld,  Sikkema, Van der Loo (verslaglegging).   

Afwezig:  de heer Visser 
 
1. Opening 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom 
 
2. Mededelingen en actualiteiten 
 
De heer Knoop verschijnt in het nieuwe operationeel tenue van de brandweer. Het tenue is voor 
mannen en vrouwen en ook geschikt voor licht repressieve werkzaamheden. Trots en blij met het 
nieuwe operationeel tenue. Het uitrollen van de blustenues is inmiddels ook afgerond. 
 
Deze maand wordt de vervanging van schuim in de schuimvoerende auto’s afgerond en daarmee 
zijn alle schuimvoerende auto’s PFAS vrij en voldoen hiermee aan de wet. 
 
Mevrouw Mansveld meldt dat in relatie tot de meldkamerfunctie een brief ontvangen is van 
minister VWS en minister JenV waarin, in tegenstelling tot eerder gemaakte afspraken, er 
experimenteerruimte is om 112 meldingen geheel of gedeeltelijk buiten de meldkamer af te 
handelen. Het VB heeft een namens de veiligheidsregio’s een conceptbrief opgesteld om haar 
zorgen hierover te uiten. VRG heeft aangegeven deze brief te steunen.  
 
3. Conceptverslag vergadering AB d.d. 2 november 2023     
 
Het Algemeen Bestuur besluit:  

- Het verslag van het Algemeen Bestuur van 2 november 2023 goed te keuren en vast te 
stellen.  

 
Ter besluitvorming 
 
4. Kaderbrief 2025-2028         
 
De heer Van der Tuuk geeft een korte toelichting op de kaderbrief. In de kaderbrief staat een 
doorkijk van de ontwikkelingen die momenteel spelen met daarbij een doorvertaling naar de 
financiën.  
 
Voor de begroting van 2025 zal uitgegaan worden van de huidige verdeelsystematiek. 
 
De heer Reda deelt mee dat in de kaderbrief 2025-2028 een aantal grote ontwikkelingen zijn die 
leiden tot uitzetting van de begroting, zoals huisvesting en de nieuwe afspraken omtrent de FLO. 
Verder is de kaderbrief consistent met afgelopen periode. 
 



 

De heer Bolding stelt de vraag met betrekking tot de bezuinigingen of voorbereid wordt op 
mogelijke scenario’s. Mevrouw Mansveld geeft aan dat de meldkamer structureel gedekt moet 
worden in de begroting voor lange termijn, verwachting is dat dit gaat passen binnen de 
begroting, mocht dit niet zo zijn dan zal dit voorgelegd worden aan het bestuur.  
 
De heer Van der Tuuk voegt toe dat het van belang is dat gemeenten gecoördineerd kijken wat 
de financiële consequenties vanaf 2026 zullen zijn (het “ravijn”) en dit gezamenlijk op te pakken.   
 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

- De kaderbrief 2025-2028 vast te stellen. 
 
5. Protocol Interregionaal Beleidsteam (IRBT)      
 
Het IRBT is in het Veiligheidsberaad besproken. In het IRBT protocol staan werkafspraken voor 
het scenario dat een crisis twee of meer veiligheidsregio’s treft. In geval dat dit gebeurt, kan 
besloten worden tot het inrichten van een IRBT.  
 
Na akkoord van het Algemeen Bestuur zal het besluit worden teruggekoppeld aan het 
Veiligheidsberaad. 
 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

- In te stemmen met het protocol IRBT. 
 
6. Oprichting en deelname stichting waarborgfonds     
 
De heer Kuin geeft een korte toelichting op het voorstel. Het waarborgfonds is het vervolg  op 
oprichting en deelname aan het Expertisebureau risicobeheer dat ondersteunt bij de 
gemeenteschappelijke aanbesteding ongevallenverzekering en het afwikkelen van schades. 
 
De heer Hoogendoorn vraagt aandacht voor de werving van nieuwe vrijwilligers, mogelijk kan het 
daarin een positieve rol vervullen. 
 
Negen van de tien gemeenten hebben ingestemd met het waarborgfonds. Gemeente Het 
Hogeland ontbreekt nog. De heer Bolding geeft aan dat de gemeenteraad akkoord heeft 
gegeven.  
 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

- In te stemmen met de oprichting van en deelname aan de stichting waarborgfonds 
veiligheidsregio’s, waarmee de veiligheidsregio’s in ieder geval de niet 
(goed)verzekerbare aanspraken na dienstongevallen in gezamenlijk kunnen dragen.  

 
Afsluiting 
 
7. Rondvraag 
 
Mevrouw Sikkema deelt mee dat er hard gewerkt wordt aan de visie Crisisbeheersing. 
Momenteel ligt er een concept dat besproken wordt met diverse partners. In januari wordt de 
visie geagendeerd in de verschillende adviescommissies om input op te halen.  
 
8. Sluiting 
  
De voorzitter sluit de vergadering. 


